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SE-PO.0012.3.3.2011   
 
 

Protokół Nr VI/2011 z posiedzenia komisji  

Finansowo –BudŜetowej w dniu 29.03.2011r. 

 

1. Obecni:  

� Marcin Musiał – Przewodniczący komisji  

� Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego  

� Marcin Gadecki – członek  

� Irena Owczarz – członek  

2. W posiedzeniu komisji uczestniczyli :  

� Teresa Wąsowicz – z-ca Burmistrza  

� Urszula Polak – Wałek – skarbnik Miasta  

� Andrzej Świątek – Doradca  

� Maciej Bednarczyk – z-ca dyrektora ZBK  

� Monika Bystrowska – Główna księgowa  

� Iwona Szczepanik – z-ca Kierownika wydziału PM 

� Łukasz Siedlecki – pracownik wydziału  

3. Temat posiedzenia  

� Analiza wykonania budŜetu oraz zaległości czynszowych ZBK za 2010r.  

� Analiza zaległości i umorzeń podatkowych za 2010r.  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

� Sprawy bieŜące  

4. Posiedzenie komisji:  

Marcin Musiał Przewodniczący komisji – powitała wszystkich na posiedzeniu komisji oraz przedstawił tematy 

posiedzenia. Poprosił Panią księgową o zreferowanie materiału przygotowanego przez ZBK na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Monika Bystrowska – główna księgowa – zaległości czynszowe  na koniec 2010r wynosiły 1.629.642,58 zł . 

Staramy się ściągać , wysyłamy pisma  . W tej chwili podpisaliśmy umowę z Krajowym Rejestrem długów. 

Mamy nadzieję ,Ŝe to zadziała na naszych dłuŜników.   

Teresa Kocot – jakie mamy moŜliwości prawne , Ŝeby jakaś grupa dłuŜników odpracowywała swoje długi.  

Monika Bystrowska – główna księgowa – powiem szczerze , Ŝe nie wiem jakby to wyglądało .  

Dyskusja udział wzięli:  

- Teresa Wąsowicz  

- Teresa Kocot  

- Maciej Bednarczyk  

- Urszula Polak – Wałek  

- Marcin Musiał  

Marcin Musiał Przewodniczący komisji – ja proponuję ,Ŝeby komisja złoŜyła wniosek o opinię prawną jak to 

wygląda od strony prawa  
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Wniosek Komisji : Komisja wnioskuje o wydanie opinii prawnej w zakresie zamiany zaległości czynszowych 

na prace interwencyjne.  

Głosowanie:  

Za – 3  

Przeciw  - 0  

Wstrz. się  - 0  

Maciej Bednarczyk – z-ca dyrektora ZBK – mamy nadzieję ,Ŝe te powiadomienia wysyłane troszkę wystraszą 

dłuŜników. My jesteśmy w kontakcie z tą firmą i to na pewno utrudni Ŝycie dłuŜnikom. My wszystko robimy , a 

bywa tak ,Ŝe komornik nam odpowiada , ze ten człowiek nic nie ma.  

Dyskusja  udział wzięli : 

- Marcin Gadecki  

- Marcin Musiał  

- Monika Bystrowska  

- Irena Owczarz  

Marcin Musiał Przewodniczący komisji – jeśli nie ma więcej pytań do zaległości czynszowych to przejdziemy 

teraz do wykonania budŜetu . Proszę o kilka słów wprowadzenia.  

Monika Bystrowska – główna księgowa – wykonanie przychodów własnych za 2010r wynosi 6.340.406,11 zł 

Na wykonanie kosztów składają się : wynagrodzenia osobowe , wynagrodzenia ( jubileusze , odprawy) , zasiłki 

chorobowe . Wykonano remonty : remonty dekarskie, elektryczne, murarsko – tynkarskie , stolarka okienna .  

Wszystko jest zawarte w materiałach , które przygotowaliśmy na posiedzenie komisji.  

Dyskusja udział wzięli:  

- Maciej Bednarczyk  

- Urszula Polak Wałek  

- Teresa Kocot  

- Irena Owczarz  

Marcin Musiał Przewodniczący komisji – dziękują państwu i przechodzimy do kolejnego tematu zaległości 

podatkowe. Proszę panią skarbnik o wprowadzenie.  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – ogólnie zaległości podatkowych na dzień 31.12.2010r. wyniosły: 

4.197.733,52 zł. Zaległości podatkowe od środków transportowych osób prawnych jest na kwotę 7.885,00 zł. 

Zaległość podatkowa od nieruchomości i rolne od osób fizycznych  wynoszą  1.239.363,56 zł . Osób z 

zaległościami podatkowymi od środków transportowych jest to kwota 394.408,11 zł . Umorzeń podatkowych z 

uwagi na waŜny interes strony lub interes publiczny w 2010r było na kwotę 5.582,00 zł , zaś umorzeń zaległości 

podatkowych z urzędu  to była kwota 120.703,37 zł.   ZadłuŜenie utrzymuje się na tym samym poziomie . Jeśli 

spojrzymy na przedstawione zestawienie to jest kilka jednostek , gdzie tam nie ma nic ( Spółdzielnia Inwalidów. 

Manufaktura np. ) nie  moŜemy umorzyć bo nie są oni wykreśleni z KRS-u .  

Teresa Kocot – nie ma moŜliwości ściągnąć od nich tych naleŜności ? 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – to co my prawnie moŜemy to robimy . Oni zmieniają nazwy , ale 

generują zadłuŜenie gminy. Piszą do nas, Ŝeby im umorzyć zadłuŜenia , a oni będą rozwijać działalność w innym 

mieście. Pisali do nas i dostali odpowiedź  odmowną  np. Firma Złote Lwy – to dawny ERG – nie płacą i mamy 

z nimi  problem.  My wydajemy decyzje oni piszą odwołania. I tak działają na przedłuŜenie. Nie moŜna 
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zlicytować nieruchomości , a z dokumentów nie wynika, Ŝeby mieli aŜ tak złą sytuację. My do sądu nie moŜemy 

złoŜyć tylko do Komornika Skarbowego . Na razie nic więcej nie moŜemy zrobić – trwa korespondencja  

Dyskusja udział wzięli :  

- Marcin Musiał  

- Urszula Polak – Wałek  

- Teresa Wąsowicz  

- Teresa Kocot  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji -  jeśli nie ma pytań to dziękuję. Przejdźmy teraz do zaopiniowania 

materiałów sesyjnych . Zmiany w budŜecie – proszę panią skarbnik  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – zwiększamy plan dochodów , na te dochody składają się dochody 

majątkowe to środki unijne te co miały przyjść w zeszłym roku. Dochody bieŜące zwiększamy i na te dochody 

składają się subwencja , środki z narodowego centrum kultury programu  Śpiewająca Polska , i wyrównanie 

pomiędzy placówkami oświatowymi. W zakresie wydatków zwiększamy na tą kwotę składają się formy 

rozliczeń pomiędzy placówkami oświatowymi plus realizacja programu śpiewająca polska , przeniesienia 

między działami. Zmniejszamy równieŜ plan wolnych środków. Brakuje nam przed arkuszami 3mln400 zł , 

brakuje na KZK GOP .  

Dyskusja udział wzięli :  

- Marcin Musiał  

- Urszula Polak – Wałek  

- Teresa Kocot  

Teresa Wąsowicz – Z-ca Burmistrza -  zebraliśmy umowy na energię elektryczną , cieplną ,  szukamy 

oszczędności Na działalność profilaktyczno – zdrowotną - znaleźliśmy firmę , która 700 mammografii  

wykonała za darmo , inna firma organizuje biała sobotę .  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – jeśli nie ma więcej pytań to bardzo dziękujemy Pani skarbnik . 

Temat ramowy z sesji to współpraca . Proszę panią Szczepanik o krótkie omówienie  

Iwona Szczepanik – z- ca kierownika wydziału Promocji Miasta – omawia materiał ( współpraca z miastami 

partnerskimi ) materiał dotyczący Imprez kulturalnych i Promocyjnych był wniosek komisji edukacji o 

wycofanie tego materiału i przygotowanie go w wersji rozszerzonej  

Dyskusja udział wzięli :  

- Marcin Gadecki 

- Marcin Musiał  

- Iwona Szczepanik  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – dziękujemy pani Szczepanik i przejdziemy teraz do projektów 

uchwał dotyczących dzierŜaw  

Łukasz Siedlecki – pracownik – przedstawia projekty uchwał do których członkowie komisji mieli jakieś 

uwagi.  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – dziękujemy i przejdziemy teraz do głosowania  

 Głosowanie zmian w budŜecie :  

Za – 3  

Przeciw – 0  
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Wstrz. się – 0  

Głosowanie projektów uchwał dot. dzierŜaw :  

Za – 3  

Przeciw – 0  

Wsztrz się – 0  

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – na tym kończę posiedzenie komisji .  
 
 
 
 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji  
         Finansowo – BudŜetowej  
 
                 Marcin Musiał  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
Joanna Kwarciana  
 
 
 
 
 
* integralną częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe.  


